

Title (en)

Stick-shaped container with ejecting means for a pasty solid mass.

Title (de)

Stiftförmige Ausschub-Hülse für eine steife pastöse Masse.

Title (fr)

Réceptier en forme de bâtonnet avec moyens pour faire sortir une masse pâteuse solide.

Publication

EP 0395914 A1 19901107 (DE)

Application

EP 90106758 A 19900406

Priority

DE 8905482 U 19890429

Abstract (en)

A stick-shaped container with ejecting means for a rigid pasty mass, in particular glue, is described which has a tubular container part for receiving the displaceable mass and a slide with a rotary part and a removable closure cap. The slide 3 consists of a top part 10 and a neck part 11 and is arranged in such a way that the neck part 11 is situated essentially inside the tubular container part 1 in any position of the slide. Furthermore, a telescopic thread 12, connecting the two parts, is arranged between the neck part 11 and the container part 1. At its end facing away from the side of use, the container has a closable filling opening for the mass.

Abstract (de)

Es wird eine stiftförmige Ausschubhülse für eine steife pastöse Masse, insbesondere Leim beschrieben mit einem rohrförmigen Hülsenteil für die Aufnahme der verschiebbaren Masse und einem Schieber nebst Drehteil, sowie einer abnehmbaren Verschlusskappe. Der Schieber 3 besteht aus einem Kopfteil 10 und einem Halsteil 11 und ist derart angeordnet, daß sich das Halsteil 11 in jeder Schieberstellung im wesentlichen innerhalb des rohrförmigen Hülsenteiles 1 befindet. Ferner ist zwischen dem Halsteil 11 und dem Hülsenteil 1 ein beide Teile verbindendes Teleskopgewinde 12 angeordnet. Die Hülse weist an ihrem von der Gebrauchsseite abgewandten Ende eine verschließbare Einfüllöffnung für die Masse auf.

IPC 1-7

A45D 40/04

IPC 8 full level

A45D 40/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 40/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2546195 A 19510327 - MELLETTE CYRIL W
- [A] FR 928223 A 19471121
- [A] US 1662857 A 19280320 - HEITER HENRY L
- [A] DE 3139192 A1 19830428 - SCHUCKMANN ALFRED VON
- [A] DE 2807472 A1 19790823 - WISCHERATH KG JOSEF
- [A] FR 2620602 A1 19890324 - AIR SEC SA [FR]

Cited by

FR2723826A1; FR2864432A1; NL9301019A; US5997201A; DE4230757A1; US6939070B2; WO9428760A3; US6820776B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8905482 U1 19890720; EP 0395914 A1 19901107

DOCDB simple family (application)

DE 8905482 U 19890429; EP 90106758 A 19900406